

水泥专用氧化铁黑 碳黑 400

产品名称	水泥专用氧化铁黑 碳黑 400
公司名称	灵寿县燕泰矿产品加工厂
价格	面议
规格参数	型号/规格:400 品牌:燕泰 执行标准:国标
公司地址	灵寿县燕川乡南燕川村
联系电话	86 0311 85373554 13113036883

产品详情

氧化铁黑

产品说明书产品名称：氧化铁黑 iron oxide black1.产品概述：分子式 $fe_2o_3fe_o$,具有饱和的蓝墨光黑色，着色力强，遮盖力很高，耐光性好等特点。2.规格型号：722/732。3.用途：广泛应用于彩色水泥砖、涂料、油漆、建材、橡胶、塑料等领域。4.储运条件：存放于干燥处，勿使受潮，避免高温，并与酸碱物隔离。按上述保管条件，未拆包装的产品有效贮存期为三年。5.包装：25公斤/袋，外编内塑。6.使用说明：用在水泥中，铁黑比例是2~4%。充分搅拌混合。

产品名称：氧化铁黑 型号：722

检验项目	指标要求	检验结果
fe ₃ o ₄ 含量， %	90	95
水分， %	1.0	0.8
水溶物， %	0.5	0.4
筛余物（325目）%	0.5	0.3
吸油量（ml/100g）	15~25	20

ph值	5.0~8.0	7.0
着色力, %	100 ± 5	99
结论: 本产品合格。		

pecificationproduct name: iron oxide black

iron oxide black1. product overview: molecular formula:fe2o3feo, with saturated black color, strong coloring power, high hiding power, good light-fastness .2. specifications model: 722/732.3. usage: widely used in colored cement, bricks, paint, paints, building materials, rubber, plastics and other fields.4. storage conditions: storing in a dry place to avoid being damp, avoiding high temperature and separated from acid-base thing. according to the above storage conditions, the effective storage period of unpackaged products is three years.5. packing: 25 kg / bag, woven bag outside and plastic bag inside.6. instructions for use:when used in cement, iron oxide black ratio is 2 ~ 4%.

inspecting item	standard request	inspection results
fe3o4content, %	90	95
water content, %	1.0	0.8
water-soluble substance, %	0.5	0.4
residue on sieve (325 mesh)%	0.5	0.3
oil absorption (ml/100g)	15 ~ 25	20
ph,	5.0 ~ 8.0	7.0
coloring strength,%	100 ± 5	99
conclusion:the product is up to standard.		

本产品的型号/规格是400, 品牌是燕泰, 执行标准是国标, CAS是--++--